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Sak nr.: 27/15        Møtedato: 17.12.15 

        

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr. 012.1 

Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Saksopplysninger: 

Møteinnkalling og sakliste er utsendt på e-post før møtet.  

Forslag til vedtak: 

Møteinnkalling og sakliste godkjennes. 

 

VEDTAK: 

Møteinnkalling og sakliste godkjennes. 

 

 

 

Snåsa den 17.12.15 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 
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Sak nr.: 28/15        Møtedato: 17.12.15 

        

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr. 012.1 

Referater 

 

Hovedtrekk fra drifta inne: 

- Fiskeprosjekt 

- Kortoppgjør, regnskap 

- Bruplan 

- Saksbehandling styremøte 

 

Hovedtrekk fra drifta ute: 

- Opprydding bru Seisjødalen 

 

Møter/befaringer: 

- Kurs for rovviltkontakter 

 

Orienterings-/diskusjonssaker i møtet: 

- Møteplan 2016 (forslag framlegges i møtet) 

- Felles møte/befaring med Fjellstyrene i Lierne 

Forslag til vedtak: 

Referater tas til orientering 

 

VEDTAK: 

Referater tas til orientering. 

 

 

Snåsa den 17.12.15 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 
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Sak nr.: 29/15        Møtedato: 17.12.15 

         

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr. 111 

Årsplan og budsjett for 2016 

Saksdokumenter: 

- Forslag til årsplan 2016 

- Forslag til budsjett 2016 

- Foreløpig regnskapsrapport pr. dato (framlegges og gjennomgås i møtet) 

Saksopplysninger/vurderinger: 

Ordinære driftsoppgaver ute og inne, som i stor grad er de samme hvert år, er oppsatt i 

årsplanen for å synliggjøre disse arbeidsoppgavene. Av erfaring vet en at det bestandig dukker 

opp saker og oppdrag som må prioriteres, uansett om de står på en årsplan eller ikke. En 

årsplan vil derfor være en prioritering av oppgaver som bør utføres, men der andre uforutsette 

saker/oppdrag kan gjøre at oppgaver på årsplanen blir utsatt. Fjellstyrets primæroppgaver ift 

fjelloven, samt tjenestesalg må prioriteres. 

 

Forslag til netto driftsbudsjett for 2016 (inkl. avskrivninger) framlegges med et estimert 

overskudd på kr. 13 000,- 

 

Oppsatte investeringer har en netto kostnad på kr. 200 000,- 

 

Noen kommentarer til budsjettforslag 2016: 

 

Inntekter: 

- Tjenestesalg: Forventes noe redusert tjenestesalg på rovvilt og nasjonalpark fra 

2015 

- Småviltjakt: Forventet liten nedgang i kortsalget fra 2015 

- Storviltjakt: Forventet samme avskyting som 2015 

- Fiske: Forventes noe økende 

- Hytteutleie: Forventes stabilt 

- Tilskudd: Noe inntekt gjennom tilskudd til fiskeprosjekt og friluftsformål 

- Oppsynsrefusjon: Forventes liten økning i tilskudd til oppsyn i statsallmenningen 

 

Kostnader: 

- Lønnsvekst faste stillinger, ca 2,8 årsverk, normal lønnsvekst 

- Økte pensjonskostnader fra 2015 

- Økte kostnader ifm kursing, nytt fjellstyre 

- Økte kostnader bilhold 

- Økte provisjonskostnader 

- Ellers relativt stabile driftsutgifter 

 

Investeringer: 

- Nytt tak, pipe og ovn i Skjækerhytta 

- Utskifting av naust Langvatnet 

- Bytte 2 snøscootere 



Snåsa fjellstyre   MØTEBOK  

 

 

Forslag til vedtak: 

Årsplan og budsjett for 2016 vedtas som det er framlagt. 

 

VEDTAK: 

Årsplan og budsjett for 2016 vedtas som det er framlagt. 

 

 

 

 

Snåsa den 17.12.15 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 
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Sak nr.: 30/15        Møtedato: 17.12.15 

        

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr.  

Uttalelse til Statskog – søknad om etablering av nausttomt ved 

Andorsjøen 

 

Hjemmel: 

- Fjelloven § 12 

 

Saksdokumenter: 

- Høringsbrev fra Statskog med kartvedlegg 

 

Saksopplysninger: 

Fra Statskog har fjellstyret fått oversendt høring på ønske om etablering av nausttomt ved 

Andorsjøen. Det er Mikal Skjeflo og Møyfrid Gravbrøt, som har hytte ved Gressåmoen, som 

søker om å få sette opp naust til båten de har liggende ved Navlusbekken øst i Andorsjøen. 

Denne båten har de hatt liggende der i lang tid. 

 

De søker om å få sette opp naust rett nord for grensa til nasjonalparken, ca 60 m fra 

Gressåmoen gård sitt naust. Det er også et annet naust på denne siden av sjøen, ca 500 m 

sørøst for gården sitt naust. 

 

I andre enden av Andorsjøen, ved utløpet, er det oppsatt flere naust og dette er regulert i en 

egen reguleringsplan for området der. 

 

I henhold til gjeldende båtplan for statsallmenningen tillates det ikke utlegging av nye private 

båter i Andorsjøen, da fjellstyret har tilrettelagt med utleiebåt der. Naust omtales ikke i 

båtplanen. 

 

Det er Statskog som tar avgjørelse i denne saken som grunneier etter § 12 i fjelloven. 

Fjellstyret skal etter samme paragraf ha slike saker til uttalelse for å vurdere om tiltaket er til 

vesentlig skade for bruksrettene. Statskog har sendt egen høring til Låarte Sijte. 

 

Vurderinger: 

Søkerne har hatt båt liggende lenge på denne siden av Andorsjøen, og det er naturlig 

plassering av båten ut fra at de har hytte ved Gressåmoen og benytter seg av fiske i sjøen når 

de er på hytta. De søker om å få sette opp naustet like ved Gressåmoen gård sitt naust. I så 

måte representerer ikke et eventuelt nytt naust der noe stort, nytt inngrep i området som vil 

kunne medføre vesentlig skade for bruksrettene. 

 

Den store utfordringen i saken er forholdet til alle andre med private båtopplag i 

statsallmenningen, som også har ønske om å få sette opp naust til sine båter. Dersom man nå 

åpner opp for at en søker får sette opp naust må man påregne mange nye søknader om det 

samme i flere områder av allmenningen. Spredt naustbygging i et større omfang vil medføre 

økt belasting for reindrifta, blant annet gjennom økt motorisert ferdsel i forbindelse med 

bygging, vedlikehold og tilsyn med nausta. 

 



Snåsa fjellstyre   MØTEBOK  

 

I denne saken er det heller ingen løsning å henvise søkeren til det regulerte område for naust 

ved Andorsjøen, både fordi det der ikke lenger er flere naustplasser ledig og fordi en 

båtplassering ved den enden av sjøen er lite praktisk i forhold til søkernes bruk av sjøen med 

utgangspunkt fra Gressåmoen. Dersom det er mulig vil et samarbeid med Gressåmoen gård 

om sambruk av det eksisterende naustet på plassen kunne være en løsning for å få båten under 

tak. 

Forslag til vedtak: 

Oppføring av et nytt naust i østre enden av Andorsjøen vil i seg selv ikke medføre særlig økt 

belastning for bruksrettene i området. Dersom Statskog åpner opp for dette vil det imidlertid 

medføre et betydelig antall nye søknader om det samme i flere områder av statsallmenningen, 

som til sammen vil kunne gi vesentlig økt belastning for bruksrettene, særlig reindrifta. Ut fra 

dette vil Snåsa fjellstyre anbefale Statskog at det ikke gis godkjenning til oppføring av nytt 

naust som omsøkt. 

 

VEDTAK: 

Oppføring av et nytt naust i østre enden av Andorsjøen vil i seg selv ikke medføre særlig økt 

belastning for bruksrettene i området. Dersom Statskog åpner opp for dette vil det imidlertid 

medføre et betydelig antall nye søknader om det samme i flere områder av statsallmenningen, 

som til sammen vil kunne gi vesentlig økt belastning for bruksrettene, særlig reindrifta. Ut fra 

dette vil Snåsa fjellstyre anbefale Statskog at det ikke gis godkjenning til oppføring av nytt 

naust som omsøkt. 

 

 

 

 

Snåsa den 17.12.15 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 
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Sak nr.: 31/15        Møtedato: 17.12.15 

        

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr.  

Søknad om støtte til utbedring etter flomskader - Lurudalsvegen 

 

 

Saksdokumenter: 

- E-post fra Lurudalsvegens styre 

 

Saksopplysninger: 

Etter storflommen i høst ble Lurudalsvegen skadet flere steder, og det måtte iverksettes 

hasteutbedringer for å få innestengte jegere ut av dalen. Dette viste seg å bli svært kostbart, 

med en sluttregning på ca kr 120 000,-. Vegforeningen har kun kr 80 000,- i beholdning, og de 

søker nå fjellstyret og Statskog om å bidra med kr 20 000,- hver for å dekke det resterende. 

Statskog har allerede signalisert at de vil bidra med omsøkte beløp. 

 

Vurderinger: 

Fjellstyret har i årets budsjett avsatt kr 50 000,- i bidrag til veivedlikehold i statsallmenningen, 

og ca 35 000,- av dette er brukt hittil. Det er holdt igjen noe nettopp med tanke på at det kunne 

dukke opp skader på vegene under kraftig regn og flom i høst. Det vil derfor være riktig å 

være med på å dekke noen av kostnadene med disse skadene på Lurudalsvegen. 

Forslag til vedtak: 

Snåsa fjellstyre bidrar med kr. 20 000,- til utbedring av skader på Lurudalsvegen etter 

flommen i høst. 

 

VEDTAK: 

Snåsa fjellstyre bidrar med kr. 20 000,- til utbedring av skader på Lurudalsvegen etter 

flommen i høst. 

 

 

 

 

Snåsa den 17.12.15 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 

 

 


